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Abstract (en)
[origin: US2016133421A1] A trip for electrical switching device including a protective housing, first electrical connection terminals, and a supply
module including at least one transformer and second input and output terminals able to be connected to the first connection terminals according
to a direction of connection. The supply module is able to generate a supply voltage on the basis of an input voltage received between the second
input terminals and to deliver the supply voltage between the second output terminals. The supply module is movable with respect to the protective
housing.

Abstract (fr)
L'invention concerne un déclencheur (6) pour dispositif de commutation électrique comprenant un boitier de protection (12), des premiéres bornes
de connexion électrique, et un module d'alimentation (14) comportant au moins un transformateur et des deuxiemes bornes d'entrée et de sortie
aptes a étre connectées aux premiéres bornes de connexion selon une direction de connexion. Le module d'alimentation (14) est apte a générer
une tension d'alimentation a partir d'une tension d'entrée regue entre les deuxiémes bornes d'entrée et a délivrer la tension d'alimentation entre les
deuxiemes bornes de sortie. Le module d'alimentation (14) est mobile par rapport au boftier de protection (12)
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